
Noodlottige gebeurtenis Den Dolder 2 januari 2025 
Verslag bijeenkomst vrijdag 10 januari 2025 door Vereniging Bosch en Duin e.o. 
 
De gemeente en andere betrokken partijen organiseerden vrijdag 10 januari in Den Dolder een tweede 
bijeenkomst. Primair voor de bewoners van Duivenhorst, maar later verruimd naar alle inwoners van Den 
Dolder, Bosch en Duin en Huis ter Heide.  
Men verwachtte in eerste instantie circa 50 belangstellenden, maar al gauw bleek dat de belangstelling 
veel groter was en werd uitgeweken naar een sporthal. Daar verzamelden zich ruim 300 inwoners. De 
organisatie had hier goed op ingespeeld; er was voldoende ruimte, thee en koFie stond klaar bij de ingang 
en de burgemeester begroette iedereen persoonlijk. De gespreksleiding werd in handen gegeven van een 
ervaren gespreksleider. 
 
Al snel bleek een pijnlijke discrepantie tussen het doel van de organisatoren (gemeente, politie, justitie en 
Fivoor) en de inwoners (bewoners van de wijk Duivenhorst, inwoners van Den Dolder, van Bosch en Duin 
en Huis ter Heide die hun dagelijks boodschappen doen in Den Dolder).  
 
De organisatoren openden de bijeenkomst wel empathisch, maar met zakelijke en feitelijke informatie 
zonder concreet te worden, terwijl de bewoners informatie wilden over directe maatregelen: “Wanneer 
sluit of verhuist Fivoor? En zolang zij hier nog zitten, hoe wordt dan de veiligheid gegarandeerd? Waarom 
worden patiënten die naar buiten gaan niet eerst gefouilleerd en gecontroleerd op wapentuig? Waar zijn 
de Buurtcoaches als je ze nodig hebt? Hoe is het mogelijk dat iele jonge dames de begeleiders zijn van 2 
of 3 potige patiënten uit Fivoor, wat kan zo’n dame doen in geval van agressie?” 
Schrijnend waren de voorbeelden van sprekers uit de directe omgeving die aangaven de deur niet meer uit 
te durven en zo nodig dan toch met veel alertheid, omdat overal patiënten tevoorschijn konden komen. 
“Hoe kan ik nu nog ongedwongen mijn hond uitlaten? Ik durf mijn kind niet meer alleen op straat te laten 
of het eerste stuk naar school te fietsen, laat staan boodschappen te doen.”  
 
Op al deze emotionele maar ook reële vragen kwam geen concreet antwoord. Het meest concreet was de 
burgemeester die toezegde: 1. een concreet plan eind februari over het vertrek van Fivoor; 2. een 
veiligheidsplan voor Den Dolder; 3. een actieplan voor de korte termijn met veiligheidsmaatregelen voor 
Den Dolder vooruitlopend op het veiligheidsplan; 4. per direct inzet van de buurtcoaches, die tot voor kort 
functioneerden op het terrein van Fivoor, in het centrum van Den Dolder. En dat zal zo blijven tot er betere 
garanties voor de veiligheid zijn of anders tot het vertrek van Fivoor.   
 
De politie informeerde de aanwezigen over de snelle arrestatie van de verdachte: binnen enkele uren.  
De OFicier van Justitie focuste op het proces van opvolging: 2 weken voorarrest, dan 90 dagen mits 
Rechtbank instemt, daarna een voorbereidende zitting van de Rechtbank, dan weer verlenging van de 
hechtenis tot aan de inhoudelijke zitting.  
De directeur van Fivoor vond het natuurlijk heel vervelend, maar kon niet veel meer doen dan er nu al 
gebeurde. De maatregelen waren sinds de dood van Anne Faber al maximaal aangescherpt, ook voor 
vergelijkbare instituten in Nederland. Preventief fouilleren bij het geoorloofd verlaten van het terrein was 
wettelijk verboden en daarom niet snel in te voeren. 
 
Al deze korte presentaties van professionals leidden eerder tot meer dan minder emoties en onbegrip in 
de zaal, zich uitend in boosheid en teleurstelling. 
Wat het meeste houvast bood waren de toezeggingen van de burgemeester, aangevuld met de afspraak 
dat begin maart een vervolgbijeenkomst gepland zou worden om concreet over het veiligheidsplan voor 
Den Dolder en het vertrekplan voor Fivoor te praten. 
 
Wij houden de ontwikkelingen scherp in de gaten. 
 


